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Rachael Kerr profite de rôles variés : pianiste accompagnatrice au Banff Centre 

for Arts and Creativity et à l’Académie Orford Musique, boursière du Toronto 

Summer Music Festival, et du Tanglewood Music Center à deux reprises, ainsi 

que de l’Aspen Music Festival, où elle est pianiste répétitrice. Elle s’est aussi 

produite comme pianiste d’orchestre avec le Toronto Symphony Orchestra, le 

Beijing Symphony Orchestra, le National Ballet of Canada et le Niagara 

Symphony Orchestra. Récemment, elle a occupé le rôle de pianiste répétitrice 

auprès du Toronto Symphony Orchestra pour le Requiem de Mozart, la 

Symphonie n o 13 de Shostakovich and les Sept péchés capitaux de Weill, entre 

autres. Rachael se produit aussi régulièrement avec son trio, le trio MIR. Elle a 

récemment obtenu son doctorat de Northwestern University, où elle enseignait 

également la théorie musicale. Elle a été pianiste répétitrice pour L’elisir d’amore, 

Rigoletto et The Nightingale and Other Short Fables au cours de la saison 2017-

2018 de la Canadian Opera Company. 
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Rachael Kerr enjoys varied roles as a pianist. Credits include being a collaborative 

pianist at the Banff Centre for Arts and Creativity and the Académie Orford 

Musique, a fellow at the Toronto Summer Music Festival, a two-time fellow at the 

Tanglewood Music Center, and an opera-coaching fellow at the Aspen Music 

Festival. As an orchestral pianist, she has performed with the Toronto Symphony 

Orchestra, the Beijing Symphony Orchestra, the National Ballet of Canada, and 

the Niagara Symphony. Recently, she was a rehearsal pianist at the TSO for 

Mozart’s Requiem, Shostakovich’s Symphony No. 13, and Weill’s Seven Deadly 

Sins, among other projects. Rachael also performs frequently with her piano trio, 

the MIR Trio. She recently graduated with her doctorate from Northwestern 

University, where she was concurrently a faculty instructor in music theory. In the 

COC’s 2017/2018 season, she served as rehearsal pianist for The Elixir of 

Love, Rigoletto and The Nightingale and Other Short Fables. 


